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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

W  związku  z  odpowiedzią  na  moją  interpelacje  dotyczącą  oświetlenia  przejścia

podziemnego  na  Placu  Słowiańskim,  ponownie  proszę  o  natychmiastowe  działanie  i  wymianę

obecnego oświetlenia na działające w trybie pilnym! Mieszkańcy nie mogą bezpiecznie korzystać z

infrastruktury miejskiej! Proszę o nie odkładanie prostej czynności jakiej jest wymiana jarzeniówek,

do czasu realizacji remontu całego placu, przecież to jest bez sensu – wymiana jarzeniówki potrwa

najwyżej kilka godzin, a remont placu kilkanaście miesięcy, jeśli nie rok lub więcej. Proszę o powagę

urzędową i odpowiedzialność względem mieszkańców.  
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